

《单词百科:binucleated是什么意思?binucleated怎么发音?binucleated的解释和用法》

英语单词binucleated是什么意思?binucleated怎么读?binucleated怎么发音?简答网为您整理了binucleated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



binucleated怎么读

binucleated的读音:[bɪnˈjuːkli:tɪd]

binucleated的意思

1、adj.具双核的;

binucleated的近义词

1、binuclear adj.双核的;

2、**binucleate** n.传记;

binucleated的双语例句

1、The effects of absorbing organic extracts from drinking water by five kinds of China made activated carbons were compared using three cytological indexes: the rate of inhibition cell growth, the micronucleus rate of binucleated cells (MN) and the cytokinesis block proliferation index (CBPI).

采用三项细胞学指标（细胞生长抑制率、双核细胞的微核率和胞质分裂增殖指数）对5种国产活性炭吸附饮用水中有机提取物的作用进行了比较。

2、Results No binucleated lymphocytes were observed in peripheral blood of 2 patients.

结果2例患者的外周血培养均未见双核淋巴细胞。

3、Objective To explore morphology and clinical significance of binucleated granulocyte in blood diseases.

目的探讨双核粒细胞的形态学及其诊断意义。

4、Comparison of the Routine and Binucleated Lymphocytes Micronuclei in Population Monitoring

双核细胞与常规微核法在人群监护中的对比

5、Study of Lymphocytic Binucleated Micronucleus Frequency of Blood in Workers Exposed to Styrene

苯乙烯对接触工人外周血淋巴细胞双核微核率的影响

6、Morphology and clinical significance of binucleated granulocyte

双核粒细胞的形态学及其临床意义

7、The frequencies of micronuclei in binucleated cells were not significantly higher than those in the conventional mononucleated cells.

诱变剂诱发的双核细胞微核率并不显著高于常规法单核细胞微核率。

8、Results The main results were: (1) Bone marrow morphology revealed erythroid hyperplasia and 0.10 symmetrically binucleated late erythroblasts.

结果（1）骨髓象示红系明显增生（占080），其中对称双核畸形晚幼红细胞占010。

以上是简答网为您整理的binucleated怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于binucleated的用法、binucleated的释义、binucleated的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/binucleated>

